
PROTOKÓŁ NR XIII/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 30 sierpnia 2011 r.

Sesja trwała od godz. 13.15 do godz. 14.45.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecny radny – Pan Leszek Kwiatkowski.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,
· Rafał Towalski - Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Żychlinie,
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy, Zastępcę
Komendanta Komisariatu Policji w Żychlinie, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy,
Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz
pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Do porządku obrad zgłoszono następującą zmianę:

1. Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady - na podstawie § 61 ust. 4 Statutu Gminy
Żychlin wniosła o wprowadzenia w punkcie 4 porządku obrad podpunktu g) o brzmieniu:
„g) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Jadwigi Okraska.”
Poinformowała, że projekt tej uchwały został przygotowany przez Komisję Oświaty, której
Rada Miejska przekazała do rozpatrzenia skargę Pani Jadwigi Okraska.

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmiany do porządku obrad.

1. Za zmianą porządku obrad polegającą na wprowadzeniu w punkcie 4. Podjęcie uchwał w
sprawach” podpunktu g) o brzmieniu:
g) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Jadwigi Okraska
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany porządku obrad.
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Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Informacja dotycząca ochrony mienia, ładu i porządku publicznego na terenie gminy

Żychlin za 2010 rok.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok oraz zmiany Uchwały Nr V/15/11 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2011 rok,

b) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania,

c) rozpatrzenia skargi Pani Danuty Skalmierskiej,
d) uchylenia Uchwały Nr LV/282/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 kwietnia 2010

r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu,
e) uchylenia Uchwały Nr LVII/300/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 czerwca 2010

r. zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30
października 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację
zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali
Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2008 r.,

f) uchylenia Uchwały Nr LX/319/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 2010
r. w sprawie wyrażenia zgody na realizację zadania i zawarcie umowy partnerskiej z
Gminą Żychlin na realizację inwestycji pod nazwą „Poprawa skomunikowania
Powiatu Kutnowskiego - przebudowa drogi 2120 E Żychlin - Grzybów - Zalesie od km
0+000 do km 0+897”,

g) rozpatrzenia skargi Pani Jadwigi Okraska.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 czerwca 2011 r.

do 19 sierpnia 2011 r.
6. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie Protokołu Nr X/11 z dnia 28 czerwca 2011 r., Protokołu Nr XI/11 z dnia 1 lipca

2011 r. i Protokołu Nr XII/11 z dnia 12 sierpnia 2011 r.
9. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Krzysztof Falkowski – w ramach oszczędności energii, Komisja Oświaty wnioskowała o
zamontowanie termostatów przy grzejnikach w placówkach oświatowych – zapytał, czy w
tym zakresie podjęto jakieś działania?
Sprawa obsługi informatycznej w szkołach – wie, że dyrektorzy mają problem z obsługą
informatyczną w szkołach, z tego co się zorientował, dyrektorzy wystosowali pismo do
Burmistrza w tej sprawie i otrzymali odpowiedź negatywną. Zapytał, czy istnieje jakaś
możliwość wprowadzenia obsługi informatycznej, jeżeli nie w tym roku, to w roku przyszłym?
W szkołach nie ma specjalistów, którzy zajmowaliby się sieciami.

Aneta Urbańska – zapytała, czy będą środki na zakup mebli dla Szkoły Podstawowej Nr 1
w Żychlinie?

Grzegorz Ambroziak – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie otrzymał prolongatę
na około 8.000 zł z przeznaczeniem na remonty i ewentualne zakupy.

Ewa Stańczak – zapytała, czy zostały naprawione kolektory deszczowe na ul. Traugutta i ul.
Łąkowej?
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Kazimierz Muras – w imieniu strażaków zapytał, czy byłaby możliwość włączenia jednej
oprawy oświetleniowej przy remizie OSP w Śleszynie? Jest ona bardzo potrzebna przy
nocnych wyjazdach wozów strażackich.

Teresa Kubicka – poprosiła o oczyszczenie rowu w Dobrzelinie przy wyjeździe z ul.
Jabłonkowej na ul. Dworcową – jest tam bardzo niebezpiecznie, szczególnie dla dzieci
uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Grabowie.

Do p-tu 3. Informacja dotycząca ochrony mienia, ładu i porządku publicznego na
terenie gminy Żychlin za 2010 rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna, Rewizyjna, Rozwoju i Oświaty przyjęły informację dotyczącą ochrony
mienia, ładu i porządku publicznego na terenie gminy Żychlin za 2010 rok.

Józef Kowalski – przypomniał, że w miesiącu wrześniu br. miało być spotkanie radnych
z Komendantem Komisariatu Policji w Żychlinie, Pan Burmistrz miał ustalić dokładny termin
tego spotkania.

Grzegorz Ambroziak – wstępnie spotkanie jest umówione na 3 tydzień września br. po
powrocie Komendanta z urlopu.

Do informacji dotyczącej ochrony mienia, ładu i porządku publicznego na terenie gminy
Żychlin za 2010 rok nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację dotyczącą ochrony mienia,
ładu i porządku publicznego na terenie gminy Żychlin za 2010 rok.
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok oraz zmiany Uchwały Nr V/15/11 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu na
2011 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011
rok oraz zmiany Uchwały Nr V/15/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r.
w sprawie uchwalenia budżetu na 2011 rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok oraz zmiany Uchwały Nr
V/15/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu
na 2011 rok.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok oraz zmiany Uchwały Nr V/15/11 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2011 rok.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok oraz zmiany Uchwały Nr
V/15/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu
na 2011 rok.
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Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok oraz zmiany Uchwały Nr V/15/11 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2011 rok

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2011 rok oraz zmiany Uchwały Nr V/15/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25
lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok oraz zmiany
Uchwały Nr V/15/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie
uchwalenia budżetu na 2011 rok
 głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XIII/57/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego
funkcjonowania,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego
funkcjonowania.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty, Rozwoju i Rewizyjna wnioskowały o zmianę zapisu § 36 załącznika do
uchwały na następujący:
„§ 36. Grupę roboczą powołuje przewodniczący zespołu interdyscyplinarnego spośród osób
wskazanych przez przedstawicieli, o których mowa w § 9 i 10 niniejszego załącznika.”
Z powyższą zmianą Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”),
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz
szczegółowych warunków jego funkcjonowania.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu
i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz
szczegółowych warunków jego funkcjonowania.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem do Burmistrza Gminy Żychlin, czy wyraża
zgodę na zmianę zapisu § 36 załącznika do uchwały.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin wyraził zgodę na zmianę zapisu § 36.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania proponowanej zmiany.

Za zmianą zapisu § 36 załącznika do uchwały na następujący:
„§ 36. Grupę roboczą powołuje przewodniczący zespołu interdyscyplinarnego spośród osób
wskazanych przez przedstawicieli, o których mowa w § 9 i 10 niniejszego załącznika.”
głosowało - 14 radnych,
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„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę i przystąpiła do podjęcia
projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania po zmianie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania
członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania
po zmianie  głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XIII/58/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) rozpatrzenia skargi Pani Danuty Skalmierskiej,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani
Danuty Skalmierskiej.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pani Danuty Skalmierskiej.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pani Danuty Skalmierskiej.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pani Danuty Skalmierskiej.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pani Danuty Skalmierskiej.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi Pani Danuty Skalmierskiej.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Danuty Skalmierskiej
 głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XIII/59/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) uchylenia Uchwały Nr LV/282/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
30 kwietnia 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kutnowskiemu,
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr
LV/282/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LV/282/10 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kutnowskiemu.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchylenia
Uchwały Nr LV/282/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LV/282/10 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kutnowskiemu głosowało  - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XIII/60/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) uchylenia Uchwały Nr LVII/300/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
28 czerwca 2010 r. zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali Gimnastycznej przy
Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2008 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr
LVII/300/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 czerwca 2010 r. zmieniającej Uchwałę Nr
XXIX/152/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w
Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie uchylenia Uchwały Nr LVII/300/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 czerwca
2010 r. zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30
października 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali Gimnastycznej przy
Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchylenia
Uchwały Nr LVII/300/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 czerwca 2010 r. zmieniającej
Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w
sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w
Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LVII/300/10 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 28 czerwca 2010 r. zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali
Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2008 r. głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XIII/61/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) uchylenia Uchwały Nr LX/319/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
28 września 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na realizację zadania i
zawarcie umowy partnerskiej z Gminą Żychlin na realizację inwestycji
pod nazwą „Poprawa skomunikowania Powiatu Kutnowskiego -
przebudowa drogi 2120 E Żychlin - Grzybów - Zalesie od km 0+000 do
km 0+897”,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr
LX/319/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody
na realizację zadania i zawarcie umowy partnerskiej z Gminą Żychlin na realizację inwestycji
pod nazwą „Poprawa skomunikowania Powiatu Kutnowskiego - przebudowa drogi 2120 E
Żychlin - Grzybów - Zalesie od km 0+000 do km 0+897”.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały
w sprawie uchylenia Uchwały Nr LX/319/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września
2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na realizację zadania i zawarcie umowy partnerskiej z
Gminą Żychlin na realizację inwestycji pod nazwą „Poprawa skomunikowania Powiatu
Kutnowskiego - przebudowa drogi 2120 E Żychlin - Grzybów - Zalesie od km 0+000 do km
0+897.”

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchylenia
Uchwały Nr LX/319/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 2010 r. w sprawie
wyrażenia zgody na realizację zadania i zawarcie umowy partnerskiej z Gminą Żychlin na
realizację inwestycji pod nazwą „Poprawa skomunikowania Powiatu Kutnowskiego -
przebudowa drogi 2120 E Żychlin - Grzybów - Zalesie od km 0+000 do km 0+897”.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LX/319/10 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 28 września 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na realizację zadania i
zawarcie umowy partnerskiej z Gminą Żychlin na realizację inwestycji pod nazwą „Poprawa
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skomunikowania Powiatu Kutnowskiego - przebudowa drogi 2120 E Żychlin - Grzybów -
Zalesie od km 0+000 do km 0+897” głosowało  - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XIII/62/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

g) rozpatrzenia skargi Pani Jadwigi Okraska.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani
Jadwigi Okraska.

Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – skarga została skierowana do
Komisji Oświaty, Komisja po zapoznaniu się z dostępną dokumentacją w tej sprawie, uznała
skargę za bezzasadną i przygotowała stosowny projekt uchwały.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi Pani Jadwigi Okraska.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Jadwigi Okraska
 głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XIII/63/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Krzysztof Falkowski podziękował Pani Iwonie Śmietance – radcy prawnemu za pomoc
w przygotowaniu projektu uchwały w sprawie skargi Pani Jadwigi Okraska.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
16 czerwca 2011 r. do 19 sierpnia 2011 r.

Wszystkie Komisje Rady przyjęły sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin
za okres od 16 czerwca 2011 r. do 19 sierpnia 2011 r.

Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
16 czerwca 2011 r. do 19 sierpnia 2011 r. głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na zapytania:
- obsługa informatyczna szkół – firma, która zajmuje się obsługą informatyczną Urzędu

Gminy nie wyraziła zgody na obsługę informatyczną szkół, gdyż stwierdziła, że jest to za
duża liczba stanowisk komputerowych i trudno byłoby jej ogarnąć pod względem
technicznym wszystkie placówki oświatowe. Być może inna firma zgodziłaby się na taką
obsługę.

Krzysztof Falkowski – proponowałby, aby taką obsługą informatyczną zajął się pracownik
Urzędu Gminy.

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – obsługa informatyczna, są to
znaczne koszty, osoby które nauczają informatyki, nie będą zajmować się konserwacją i
naprawą sieci, firma która. Jeśli dyrektorzy wyodrębnią z swoich budżetach środki na ten cel,
to wówczas zostanie wyłoniona firma lub osoba, która będzie świadczyła usługi w tym
zakresie.

Grzegorz Ambroziak – zazwyczaj firmy zajmujące się konserwacją i naprawą komputerów,
życzą sobie opłaty w formie ryczałtu miesięcznego za świadczone usługi, wówczas za brak
zgłoszenia awarii do naprawy w danym miesiącu również trzeba zapłacić, a takich sytuacji
chcemy uniknąć.

Matylda Jakubowska-Czaja – Szkoła Podstawowa Nr 1 miała zatrudnionego stażystę, który
się zajmował sprzętem, w razie drobnych problemów, on dokonywał napraw. Nie była to
osoba z wykształceniem informatycznym, ale posiadająca wiedzę w tym zakresie.

Grzegorz Ambroziak – udzielając dalszych odpowiedzi:
- zakup mebli dla Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie – w tej chwili nie ma pełnej

informacji, aby udzielić odpowiedzi na zapytanie Pani Anety Urbańskiej,
- naprawy i remonty kolektorów deszczówki – Dyrektor ZGK wraz z Panią Kierownik

starają się znaleźć sposób zapobiegania awariom kolektorów deszczówki, w ostatnim
czasie jest dużo więcej opadów, stąd nasilenie tego problemu,

- włączenie latarni przy OSP w Śleszynie – na ten czas nie ma możliwości włączenia
lampy przy OSP w Śleszynie,

- wycinka rowów w Dobrzelinie i Grabowie – są to drogi powiatowe, a niestety powiat
nie daje nam pomocy na ten cel, w związku z tym będziemy musieli dokonać
oczyszczania rowów w newralgicznych miejscach we własnym zakresie.

Do p-tu 7. Sprawy różne.

Matylda Jakubowska-Czaja – zatrudnia się stażystów – proponuje przyjrzeć się osobom
zgłaszającym się na staż, być może będą wśród nich osoby, które będą posiadały
umiejętności w zakresie komputeryzacji.

Waldemar Bartochowski – zatrudnialiśmy do tej pory stażystów, w tym roku wygląda to już
inaczej, jest problem z zatrudnianiem na staż młodych osób. Staże były od września dla
około 30 osób na okres 10 miesięcy, osoby te były zatrudniane w Urzędzie oraz jednostkach
podległych gminie.
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Na wczorajszej Radzie Zatrudnienia uzyskaliśmy informację, że od października br.
dostaniemy kilka etatów na 3 miesiące na staże, ale będą to staże dla osób po 50 roku życia.
Wśród złożonych podań trudno dopatrzeć się osób z wykształceniem informatycznym..

Paweł Wachowiak – chciałby powrócić do podpunktów d i f porządku obrad – uchwały te
dotyczyły środków na remonty dróg powiatowych, czy były to środki zabezpieczone w
budżecie gminy?

Grzegorz Ambroziak – gdy były podejmowane uchwały intencyjne, środki na remonty dróg
miały być zabezpieczone w budżecie gminy po podjęciu stosownej uchwały przez Radę
Powiatu. Następnie miały zostać podpisane stosowne porozumienia. Na Sesji Rady Powiatu,
na której miały być zabezpieczane środki, Rada Powiatu nie podjęła uchwały, zabrakło
2 głosów.

Józef Kowalski – zapytał, jak będzie wyglądało przekazanie Honorowego Obywatela Gminy
Żychlin zmarłemu Panu inżynierowi Zygmuntowi Okoniewskiemu.
Ogromne środki idą w szkołach na ogrzewanie - zapytał, czy w szkołach są zamontowane
termostaty grzejnikowe, czy zrobiliśmy wszystko, aby ograniczyć koszty na energii cieplnej w
szkołach?

Paweł Wachowiak – gmina nie ma możliwości zwiększenia dochodów, więc pozostaje tylko
oszczędzanie - na halę sportową wydajemy wielkie środki, w ubiegłym roku wydaliśmy na
halę 120.000 zł, w tym roku odcięliśmy oświetlenie uliczne.
Gdybyśmy odcięli dostęp do hali sportowej, to skrzywdzilibyśmy może 100 osób, wyłączając
oświetlenie uliczne cierpi cała gmina.

Grzegorz Ambroziak – po dokonaniu termomodernizacji obiektów występowaliśmy po
Zakładu Energetycznego o zmniejszenie kilodżuli na ogrzewaniu, tym samym
zaoszczędzaliśmy na energii cieplnej około 40%-50%. Teraz została kwestia termostatów w
szkołach i innych placówkach.
Należałoby jeszcze dokonać termomodernizacji budynku Urzędu Gminy.
Poinformował, że od października być może uda się włączyć oświetlenie uliczne. Zwrócił
uwagę, że tak duże miasto jak Łódź także dokonało ograniczenia oświetlenia ulicznego,
widać zatem, że inne miasta też mają problemy finansowe.
Przygotowujemy się na różne scenariusze, co byłoby gdyby zabrakło nam środków na
wydatki. Dużo będzie zależało od prywatyzacji Spółki. Prace związane z prywatyzacją
przebiegają zgodnie z harmonogramem. Najprawdopodobniej w piątek zostanie powołana
Rada Nadzorcza i zostanie podpisana umowa spółki.

Józef Kowalski – powrócił do sprawy oszczędności na hali sportowej – nie po to była
budowana hala sportowa, aby ją teraz zamknąć, ma służyć dla dzieci i mieszkańców, ale
należy oszczędzać. Można przykręcić ciepło na soboty i niedziele, zmniejszać ogrzewanie
po godzinach pracy szkoły itp.

Rafał Zajączkowski – zapytał, jaki jest przewidywany termin sprzedaży spółki?

Grzegorz Ambroziak – po podpisaniu umowy spółki nowy prezes zgłosi wniosek o
rejestrację w KRS, rejestracja spółki następuje po ok. 45 dniach. Po rejestracji spółki można
dokonywać prywatyzacji. Uważa, że prywatyzacja może zakończyć się w grudniu br.

Rafał Zajączkowski – zapytał, jak wygląda sprawa termomodernizacji MGBP i Szkoły
Podstawowej w Grabowie.
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Grzegorz Ambroziak – na razie odstąpiliśmy od termomodernizacji tych budynków, gdyż
musimy mieć środki na wyjście awaryjne, gdyby zdarzyło się, że do końca roku nie uda nam
się sprzedać udziałów spółki.
We wtorek 6 września odbędzie się uroczystość wręczenia upominków z okazji jubileuszu
90-lecia EMIT-u w Teatrze Dramatycznym im. Jerzego Szaniawskiego w Płocku. Na
uroczystości będzie wielu zacnych gości, w tym oczywiście właściciel Zakładu.

Do p-tu 8. Przyjęcie Protokołu Nr X/11 z dnia 28 czerwca 2011 r., Protokołu Nr XI/11
z dnia 1 lipca 2011 r. i Protokołu Nr XII/11 z dnia 12 sierpnia 2011 r.

Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów:

1. Za przyjęciem Protokołu Nr X/11 z dnia 28 czerwca 2011 r.
głosowało -  14 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

2. Za przyjęciem Protokołu Nr XI/11 z dnia 1 lipca 2011 r.
głosowało -  14 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

3. Za przyjęciem Protokołu Nr XII/11 z dnia 12 sierpnia 2011 r.
głosowało -  14 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 9. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni w dniu dzisiejszym otrzymali informację
o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin zaprezentował upominki dla EMITU
z okazji jubileuszu 90-lecia powstania Zakładu.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła XIII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej

                                                                                              /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka
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